
東吳大學社會學系校外實習滿意度問卷調查表
Questionnaire on Department of Sociology of Soochow University Off-campus Internship Satisfaction
校外實習合作機構對實習學生滿意度意見調查
Satisfaction of the Cooperated Institute of Off-campus Internship with Students
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	1. 本機構認為實習學生的（基礎）專業能力符合期待。
The Institute agrees that the student’s (basic) professional competence meets the expectation.
	
	
	
	
	

	2. 本機構對於實習學生的「學習態度」感到滿意。
The Institute is satisfied with the student’s attitude toward learning.
	
	
	
	
	

	3. 本機構對於實習學生的「出勤情形」感到滿意。
The Institute is satisfied with the student’s attendance record.
	
	
	
	
	

	4. 本機構對於實習學生的「人際互動」感到滿意。
[bookmark: _GoBack]The Institute is satisfied with the student’s interpersonal interaction.
	
	
	
	
	

	5. 本機構對於實習學生的「整體表現」感到滿意。
The Institute is satisfied with the student’s comprehensive performance.
	
	
	
	
	

	6. 本機構會優先錄用曾經在本機構實習的本系畢業生。
If the Institute is about to recruit new members, those who were graduated from Department of Sociology of Soochow University and once participated in the off-campus internship will be our first choice.
	
	
	
	
	





